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UDELEŽBA NA STROKOVNEM POSVETU V OSIJEKU OB 50 LETNICI VRTCA OSIJEK TER V 

SODELOVANJU S PEDAGOŠKO IN KINEZIOLOŠKO FAKULTETO OSIJEK 

 

Po zaključku strukturiranega tečaja v Firencah, kjer sva strokovna delavca imela predstavitev našega 

vrtca, sva s strani kolegov s Hrvaške dobila povabilo na strokovni posvet ob 50 letnici vrtca Osijek. Na 

njihovo pobudo naju je ravnateljica vrtca Osijek povabila, da predstaviva karakteristike predšolske 

vzgoje v Sloveniji ter značilnosti in oblike dela v našem zavodu, vrtcu Pedenjped. 

Hvaležna sva, da je vodstvo našega vrtca prepoznalo možnost nadaljnjega medsebojnega strokovnega 

sodelovanja, predstavitve našega dela ter zavoda v širšem, mednarodnem okolju in omogočilo 

sodelovanje na strokovnem posvetu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Strokovni posvet je potekal v Osijeku od 21.3.2024 do 22.3.2024, na katerem so sodelovali vrtci iz 

celotne Hrvaške, prav pa tudi Pedagoška ter Kineziološka fakulteta Osijek. 

Na strokovnem posvetu sem sodeloval kot slušatelj in kot aktivni predavatelj. Tako sem imel 

predstavitev oz. predavanje z naslovom Primerjava predšolskih sistemov v Sloveniji in na Hrvaškem 



ter predstavitev strokovnega dela v vrtcu Pedenjped Ljubljana. Predavanje sem imel prvi dan 

strokovnega posveta po končanih plenarnih predavanjih. Izvedel sem ga v hrvaškem jeziku ter ob 

Powerpoint predstavitvi.  

Glavni poudarek predavanja so bile pedagoške aktivnosti na prostem ter njihovo pedagoško 

načrtovanje in izvedba. Te so v hrvaških vrtcih manj izrazite, saj je v njihovih vrtcih oz. skupinah večino 

časa prisoten en vzgojitelj in ne dva, kot je praksa v Sloveniji.  Ob tem sem se dotaknil tudi dejavnosti 

v okviru MOL-a in pa izvedbo nočitev v vrtcu, večdnevnih taborov, letovanj in zimovanj. 

Predavanju so sledila vprašanja poslušalcev ter strokovna diskusija. Odzivi na predavanje ter 
obravnavane teme so bili izredno pozitivni, saj sem na vprašanja odgovarjal še v naslednjem dnevu, ko 

sem imel še dodatno »mini« predstavitev za tiste, ki se predavanja niso udeležili. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Po zaključku strokovnega posveta sem obiskal tudi eno od organizacijskih enot vrtca Osijek ter tam 

imel dodatno predstavitev in predavanje. Spoznal pa sem se z načinom dela ter strokovnimi delavci 

enote. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aktivna udeležba s predavanjem na strokovnem posvetu je bila odlična izkušnja za profesionalno rast 

ter priložnost za krepitev sodelovanja med zavodi in strokovnimi delavci iz Slovenije in Hrvaške. Zato 

sem vesel, da sva kot strokovni tim prejela vabilo in hvaležen, da je ravnateljica Marjana Zupančič imela 

posluh ter vizijo pomena udeležbe na strokovnem posvetu hrvaških vrtcev. 
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